
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 12. december 2022 kl. 17.00-20.30. 

Personalerummet 

 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter: Karen Ethelberg Ejerskov, Heidi Buch, Rasmus Due Foli, Michael Pfeiffer, Marlene Aaris Møllegaard Stærke,  

 

Suppleanter: Martin Peter Ballisager Svensmark  

 

Medarbejdere: John Francis Corrigan (JC), Mette S. Gertz (MS) 

Skoleledelsen: Jennie Thomsen (JT) og Thomas Flindt Haarh (TF) 

 

Elevrådsrepræsentanter: Anna Stjernholt Ejerskov og Maja Hundstrup Albeck 

 

Afbud: Kenneth Per Jeanty Jensen, Vinni Højgaard og Kristopher Skøtt Larsen 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Karen Ethelberg Ejerskov 

 

Referent: Jennie Thomsen  

 

Næste møde: 17. januar kl. 17-19.30 

 

 

 

 

   



   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces  

Kl. 17.00-17.45 Julefrokost 

 

Hygge   

kl. 17.45-17.50 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat   

Godkende og underskrive 

referatet fra mødet i oktober 

 

Godkende og underskrive referatet fra sidste møde 

Referatet fra oktober blev godkendt og underskrevet. SB-mødet i 

november blev aflyst og der er derfor ikke noget referat fra 

mødet.  

 

 

Kl. 17.50-18.05 Pkt.2. 

Forretningsorden for 

skolebestyrelsen på Tved 

Skole  

Drøftelse og godkendelse Forretningsorden for skolebestyrelsen på Tved Skole 

Forretningsordenen blev genbesøgt og tilrettet. Den nye udgave 

blev godkendt og underskrevet.   

 

kl. 18.05-18.15 Pkt. 3. 

Nyt fra elevrådet 

Orientering og drøftelse   Nyt fra elevrådet 

 

Budget 2023 

Elevrådet har fået budgetteret med 10.000 kr. som de kan 

bruge til udendørsaktiviteter. På elevrådsmødet blev der 

aftalt, at der indkøbes nye fodboldmål. 

 

Vedtægter for elevrådet. 

Elevrådet har genbesøgt vedtægterne. Drøftelse om man 

kan sidde i elevrådet flere gange i løbet af sine skoletid 

eller man kun kan sidde i elevrådet en gang. Elevrådet har 

besluttet, at man kun kan sidde i elevrådet en gang, med 

mindre at der ikke er andre i klassen som melder sig til 

elevrådet.  

 

 



 

Undervisningsmiljøvurdering 

Skolens MED-udvalg har besluttet, at der årligt nedsættes 

en undervisningsmiljø-gruppe, som består af en fra 

skolens ledelse, en pædagogisk vejleder, to 

elevrådsrepræsentanter fra 5. årg. samt de to 

elevrådsrepræsentanter fra 6. årg., som sad i gruppen 

sidste skoleår. Derudover udpeges to elever fra 2. årg. 

som skal være repræsentanter for SFO´en. 

 

På elevrådsmødet blev der drøftet, hvilke to elever fra 5. 

kl., som skal sidde i udvalget. Den endelig afgørelse 

træffes på næste elevrådsmøde.  

 

Skolepatrulje 

 

- Martin undersøger regler og lovgivning ift. etablering af 

skolepatrulje på Tved Skole. Drøftes på næste SB-møde 

 

Kl. 18.15-18.30 Pkt. 4. 

Tilsyn Princip for 

anvendelse af elektroniske 

enheder på Tved Skole 

 

Drøftelse, beslutning og 

godkendelse 

Tilsyn med Princip for anvendelse af elektroniske enheder på 

baggrund af henvendelse fra medarbejder på skolen. 

 

Opfølgning på sidste SB-møde ift. Princip for EE på Tved Skole. 

Princippet blev tilrettet, men kunne ikke underskrives, da der er 

nye tilføjelser til princippet.  

Godkendes på næste SB-møde. 

 

 



JT har kontaktet Nymarksskolen ift. hvordan de håndterer EE i 

skoletiden. På Nymarksskolen afleverer eleverne deres telefon 

om morgenen, hvorefter telefonerne låses inde. Eleverne får 

udleveret telefonen, når skoledagen er slut. 

 

Drøftelse om der skal indkøbes elevskabe, så elevernes EE kan 

låses inde i skoletiden og SFO-tiden. JT kom med forskellige bud 

på opbevaringsmuligheder. TF og JT undersøger om de er skabe, 

der er i alle klasser, kan låses eller om der skal sættes skabe op i 

klasserne.  

 

Der er flere grunde til, at eleverne skal aflevere deres telefoner i 

skole- og SFO-tiden. Vi oplever jævnligt, at elever føler sig 

presset over, at de hjemmefra har fået besked på, at de skal have 

deres telefoner fremme, så forældrene kan kontakte dem. Det 

strider mod skolens princip, da eleverne ikke må have telefonerne 

fremme i skole- og SFO-tiden.  

Samtidig oplever vi at der går ud over fællesskabet, hvis eleverne 

har telefonerne fremme i skole- og SFO-tiden.  

 

Det er vigtigt for skolebestyrelsen af pointere, at det ikke er den 

enkelte lærere, der træffer beslutning om at mobiltelefonerne skal 

låses inde, men at det er en beslutning, der er truffet i SB.  

 

Punktet drøftes igen på næste SB-møde.  

 

Kl. 18.30 Tak til elevrødderne. 

 

  

 

 



 

 

Kl. 18.30-18.50 Pkt. 5.  

Genbesøg af Princip for 

kontaktforældre på Tved 

Skole. 

 

Drøftelse, beslutning og 

godkendelse 

Genbesøg af Princip for kontaktforældre på Tved Skole. 

 

Kontaktforældrene inviteres til møde onsdag d. 1. februar kl. 17-

18.30. Efterfølgende er der skolebestyrelsens årsmøde. Der vil 

blive serveret en sandwich undervejs. 

 

Følgende punkter er på dagsordenen: 

- Er man kontaktforældreråd for klassen eller årgangen? 

- Mad- og måltidspolitikken: Skal den revideres? 

- Princip for EE på Tved Skole 

- Er der punkter/områder, som I gerne vil have, at vi 

fremadrettet drøfter i SB? 

 

Princippet blev ikke godkendt, da vi først skal drøfte med 

kontaktforældrene, om man er kontaktforældre for en klasse eller 

en årgang. Der er ligeledes andre områder i princippet, som SB 

skal indover på næste møde. 

 

 

kl. 18.50-19.15 Pkt. 6. 

Opfølgning på 

dialogmøde med Børne- 

og ungeudvalget. 

 

Orientering og drøftelse  Opfølgning på dialogmøde 

- Meddelsesbog 

- Skoleudviklingssamtaler 

- Hvordan får vi flere børn til at cykle i skole? 

 

Punktet blev ikke nået. Meddelelsesbog og 

skoleudviklingssamtaler drøftes på næste SB-møde. 

 

 

 



JT laver skriv ift. hvordan vi får flere børn til at cykle i skole. 

Skrives sendes ud til SB, der efterfølgende har mulighed for via 

AULA. Skrivet skal sendes ind til forvaltningen i januar måned 

og vi kan derfor ikke nå at drøfte det på SB-mødet i januar. 

 

19.15-19.30 Pkt. 7. 

Årsmøde 

Drøftelse og beslutning Årsmøde 

 

Årsmødet afholdes onsdag d. 1. februar kl. 18.30-20.30. 

 

Program: 

kl. 18.30-19.00.SB-årsberetning  

kl. 19.00-20.30: Foredrag v/ Marianne Dixen 

 

TF spørger Marianne Dixen om hun vil deltage på årsmødet og 

fortælle om angst og skoleværing.  

 

 

kl. 19.30-19.50 

 

Pkt. 8. 

Nyt fra personalet   

 

Orientering og drøftelse Medarbejderne giver en status på aktuelle emner.  

Oplæg ved medarbejderne og efterfølgende drøftelse 

 

Mette 

Det fylder at vi skal have en ny skoleleder. Spændte på at høre 

mere om, hvordan processen bliver og hvem der kommer til at 

sidde i ansættelsesudvalget.  

Vi har de sidste par år arbejdet på at få sat tingene mere i system 

og der er derfor allerede nu planer for, hvordan skoleårets 

planlægning skal foregå mm. Det giver tryghed, nu hvor der skal 

ansættes ny leder.  

 



Vi plejer at være gode til at rykke sammen, når tingene presser 

på, så der er en forventning til, at vi nok skal komme godt 

igennem de næste par måneder.  

 

 

John 

Pædagogerne er påvirket af at der skal ansættes ny skoleleder. De 

er rigtig glade for den nuværende ledelse og er derfor ærgerlige 

over, at de skal ansættes ny skoleleder. 

 

Generelt går det rigtig godt i SFO og der bliver lavet nogle gode 

aktiviteter i SFO F.eks. var Halloween-festen i oktober en stor 

succes.  

Forældrene er blevet bedre til at komme ind og hente deres børn. 

Der giver pædagogerne mere tid til at være sammen med 

børnene. 

SB spurgte i den forbindelse ind til, om der kan laves et 

månedligt nyhedsbrev fra SFO´en. John tager det med til næste 

SFO-personalemøde. 

 

Børnene er meget optaget af jul og det er rigtig hyggeligt. Der bor 

en nisse på loftet, som jævnligt får tegninger fra børnene. SFO er 

selvfølgelig meget opmærksom på, at det ikke er alle børn som 

fejrer jul. 

 

 

 

 



Kl. 19.50-20.10 Pkt. 8.  

Nyt fra ledelsen 

Orientering og drøftelse. Nyt fra ledelsen 

 

Cykelstativer og løbehjul-stativ 

Der er meldt ind til kommunen (via Dalux) at vi mangler 

cykelstativer på skolen. Vi afventer svar fra kommunen. 

Erfaringen er dog, at det kan tage rigtig langt tid, før Dalux-

opgaverne bliver lavet.  

 

JT undersøger status på løbehjul-stativ. 

 

gyngestativ ved 0. kl. områder er desværre gået i stykker og kan 

derfor ikke sættes op andet sted.  

 

Skolemad.nu 

JT har flere gange været i dialog med Skolemad.nu. De har 

desværre ikke mulighed for at skaffe leverandører i Tved området 

og kan derfor ikke hjælpe os i denne omgang.  

 

Skolefoto (forespørgsel fra forældre) 

Der er tre års kontrakt med Odense Skolefoto, så den kan ikek 

ændres foreløbig.  

Ønske fra SB om der næste gang laves aftale med en lokal 

fotograf.  

 

Ændringer i skemaer for 4.-6. kl.  

Som en prøvehandling har 4.-6. kl. fået forkorter deres mødetid 

om fredagen. Forældrene på årgangen er orienteret om dette i 

særskilt besked.   

 



Prøveperioden er fra den 1. dec. og kører frem til sommerferien, 

hvor ledelsen vil evaluere og vurdere om ledelsen vil indstille til, 

at det bliver permanent. I så fald skal det godkendes af vores 

forældrebestyrelse og af vores kommunalbestyrelse. 

 

Tankstationen 

Som en prøvehandling har vi oprettet Tankstationen, som er en 

mellemform, tilsigtet elever med behov for understøttelse i at 

kunne klare skoledagen. Formål med Tankstationen er, i samspil 

med eleven, dennes forældre og klassens lærere, målrettet at 

arbejde med det elementer i en almindelig skoledag, som 

udfordrer eleven i sådan en grad, at vedkommendes reaktioner 

påvirker egen eller klassekammeraters generelle trivsel og 

indlæring væsentligt i negativ retning. Og hvor det samtidig ikke 

er lykkes klassens lærere og pædagoger at imødegå dette trods 

flere målrettede tiltag.                                                 

Tankstationen er kun for elever, men brugen af tankstationen 

foregår i samarbejdet med de pågældende forældre, elever og 

lærere.  

TF sender skriv ud til SB om  

 

 

Nye vikarer 

To af skolens faste vikarer stopper i starten af 2023. Der er derfor 

ansat nye vikarer. Som sædvanligt kommer de i føl-ordning inden 

de får alene-timer i klasserne.  

 



 

Ansættelse af ny pædagog 

Skolens har slået to stillinger op til besættelse 1. februar. Der har 

været et ønske om at gøre feltet af ansøgere større og da der 

kommer et hold nyuddannede pædagoger ud til februar, har vi 

prioriteret, at de også skulle kunne søge stillingerne. Derfor er 

stillingerne til besættelse 1. februar. 

 

kl. 20.10 - 20.25   Pkt. 9.  

Ny skoleleder 

   

   

  Orientering Der skal ansættes ny skoleleder.  

 

Ift. ansættelse af ny skoleleder nedsættes der et ansættelsesudvalg 

bestående af forældre fra SB, medarbejdere fra skolen og 

Juniorklubben, ledelsen, skolechefen samt repræsentanter fra 

forvaltningen.  

Der forventes, at den nye skoleleder tiltræder stillingen pr. 1. maj 

2023. Thomas bliver konstitueret skoleleder indtil der er ansat ny 

skoleleder. 

 

SB udtrykker bekymring for, om der er nogle der passer på 

Thomas og Marlene når JT stopper, så de ikke bliver for pressede 

ift. den ekstra arbejdsmængde der kommer. 

 

 

 Pkt. 10.  

Evt.    

 

 Næste SB-møde 

 

• Undervisningsmiljøvurdering. Handleplan præsenteres. 

• Tilsyn med Princip for anvendelse af elektroniske 

enheder 

 



• Princip for kontaktforældre skal evt. revideres inden 

kontaktforældremødet. 

• Skolepatrulje 

• LOMA-bod 

 

 

Skolebestyrelsesmøder 2022-2023 

15. august kl. 17-19.30 

14. september kl. 17-19.30 

6. oktober kl. 17-19.30 

8. november kl. 17-19.30 

12. december kl. 17-20 

17. januar kl. 17-19.30 

22. februar kl. 17-19.30 

16. marts kl. 17-19.30 

17. april kl. 17-19.30 

16. maj kl. 17-19.30 

14. juni kl. 17-20 

 

 

Dialogmøder med Børne- og Ungeudvalget 

22. august kl. 17-19 på Vestermarksskolen 

15. november kl. 17-19 på Skårup Skole 

19. april kl. 17-19 på Tåsingsskolen 

13. september kl. 17-19 på Rantzausmine Skole 

30. november kl. 17-19 på Stokkebæk Skole 

 

Samrådsmøde med Børne- og Ungeudvalget 



12. oktober kl. 17-18 på Tved Skole.  

Alle SB-medlemmer deltager. 

 

 

Kursus for nye skolebestyrelsesmedlemmer 

23. februar 18-21 på Hotel Christiansminde  


